
 
 

Protokół Nr  35/2020 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu  

oraz Komisji Strategii i Rozwoju Miasta 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 13 października 2020 r. 
 

Wspólne obrady Komisji otworzyli Przewodniczący Komisji Budżetu –  

Wł. Stec oraz Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta –  

A. Zawadzki stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (listy obecności  

w załączeniu). 

 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.26. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Budżetu oraz Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad  

(w załączeniu): 

 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) wyrażenia zgody na obciążenie nieru- Na pytanie radnego A.Głąba odpowiedzi  

 chomości służebnością przesyłu udzieliła Naczelnik Wydziału Mienia Komu- 

 (projekt uchwały w załączeniu).  nalnego – A. Targowska informując, że pro- 

  jekt uchwały dotyczy budynku przy ul. Sien- 

  nieńskiej 20.Wniosek jest jak najbardziej za- 

  sadny. 

   

  Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju  

  Miasta jednogłośnie pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

2) przeprowadzenia konsultacji społecz- W dyskusji, która wywiązała się nad przed- 

 nych (projekt uchwały w załączeniu). miotowym projektem uchwały radny M.Ma- 

  rzec zapytał, w jaki sposób będą przeprowa- 

  dzone te konsultacje. Wiceprezydent Miasta  

  - D.Smoliński wyjaśnił, że zgodnie ze Statu- 

  tem Gminy przy wejściu do Urzędu Miasta 

  będą wyłożone listy, gdzie mieszkańcy mia- 

  sta będą mogli składać podpisy. Formularz 

  będzie również zamieszczony na stronie in- 

  ternetowej UM. Konsultacje będą przepro- 

  wadzone od 13 listopada br. Odpowiadając 

  na kolejne pytanie radnego Wiceprezydent  

  Miasta – D. Smoliński wyjaśnił, że docelo- 
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  wo forma konsultacji powinna być uregulo- 

  wana. Radny Wł.Sajda zapytał o negatywne  

  opinie odnośnie strategii – co wtedy się sta- 

  nie? Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński  

  poinformował, że projekt strategii będzie  

  udostępniony wraz z tabelą, gdzie będzie  

  można wpisywać swoje propozycje. W ten 

sposób była konsultowana strategia woje-

wództwa świętokrzyskiego. Kolejne pytanie 

  radnego Wł.Sajdy dotyczyło budżetu obywa- 

  telskiego – radny stwierdził, że niektóre mia- 

  sta z tego rezygnują. Wiceprezydent D.Smo- 

  liński wyjaśnił, że w miastach powyżej 100 

  tys. mieszkańców budżet obywatelski jest  

  obowiązkiem, w pozostałych – jest to dobro- 

  wolne.  

   

  Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju  

  Miasta jednogłośnie pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

  wały. 

3) udzielenia pomocy finansowej Po- Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju  

 wiatowi Ostrowieckiemu (projekt  Miasta jednogłośnie pozytywnie zaopinio- 

 uchwały w załączeniu). wali w/w projekt uchwały.  

  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

  wały. 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uch- Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

 walenia budżetu Gminy Ostrowiec  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

 Świętokrzyski na 2020 r. (projekt  wały. 

 uchwały w załączeniu). 

 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wie- Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 

 loletniej Prognozy Finansowej Gminy pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 

 Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2020 wały. 

 - 2029 (projekt uchwały w załącze-  

 niu).  
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Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 13.38.  

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

  

 Włodzimierz Stec 

Marta Kamińska   

 Wiceprzewodniczący Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta 

  

 Artur Zawadzki 
 
 

 


